
Protokoll Älgårsmöte, Långserums ÄSO 2024-05-27, Svenarums 

församlingshem 

Närvarande: Henrik Rommedahl Långserum/Brunseryd, Johannes Eckerström Långserum, 

Anders Rosenqvist Långserum, Andreas Lindsten Virestorp, Lennart Fyhrlund Virestorp, Elam 

Lindberg Hagafors, Tony Allansson Tohult, Björn Ljungqvist Kohult, Staffan Palm Bösteryd, 

Erik Svensson Bösteryd, Carola Berg Stoarp, Mats Claesson Lilla Boda, Hans Gustavsson Lilla 

Boda, Lennart Fransson Tomtabacken, Ellinore Allansson Tohult, Sara Hård af Segerstad 

Tomtabacken, Claes-Göran Carlsson Kohult, Andreas Frisk  Bosaryd, Kjell Stork Bosaryd, Pär 

Näreby Stoarp, Torbjörn Magnusson Bösteryd. 

1. Val av ordförande och sekreterare för mötet samt val av två personer att jämte ordföranden justera 

protokollet. 

Till ordförande för mötet valdes Johannes Eckerström och till sekreterare Henrik Rommedahl. Till 

justeringsmän Lennart Fransson och Sara Hård af Segerstad 

2. Justering av röstlängd. 

Godkändes av mötet. 

3. Fråga om kallelse skett på rätt sätt 

Mötet godkände punkt 3 utan anmärkning. 

4. Fastställande av dagordning. 

Dagordning fastställdes. 

5. Styrelsens verksamhets- och förvaltningsberättelse. 

Andreas Frisk, Ordf i Äsot redogjorde för verksamheten. Två digitala och ett fysiskt möte i styrelsen. 

Avskjutning 3 vuxna och 6 kalvar kvar. 7 kalvar sköts under avlysningsjakt. Dubblerad inrapportering 

Älg obs. 

Beslut om resultaträkning och fastställande av balansräkning. 

Kjell Stork redogjorde för ekonomin. Något minskad kassa och beslut om att införa 30 öre i arealavgift 

som inbetalas senast 30 juni i förskott. Årsmötet fastställde ovan. 

6.  Revisorernas berättelse. 

Revisorerna föreslog ansvarsfrihet för styrelsen under perioden. 

 

7. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 



Mötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsår 23/24.  

 

8. Val av ledamöter och suppleanter i styrelsen. 

 

Ordinarie ledamöter: Omval av Andreas Frisk och Elam Lindberg. Claes-Göran Carlson begär utträde 

och ersätts av Lennart Fyhrlund. mandatperiod är på 2 år. 

 

Suppleanter: Fredrik Hultberg, Mikael Ådén och Björn Ljungqvist väljs som suppleanter för ett år. 

I styrelsen 2024/2025  ingår: Tony Allansson, Johannes Eckerström, Kjell Stork, Andreas Lindsten, Elam 

Lindberg, Andreas Frisk, Henrik Rommedahl, Lennart Fyhrlund samt suppleanter Fredrik Hultberg, 

Björn Ljungqvist och Mikael Ådén 

9. Val av ordförande. 

Till ordförande för Långserums Älgskötselområde valdes Andreas Frisk.  

10. Val av två revisorer och två revisorssuppleanter. 

Omval av Patrik Johansson och nyval Ulf Johansson som ordinarie revisorer. Stig Svensson omvaldes 

som suppleant och Claes-Göran Carlsson nyval suppleant.  

Val av valberedning, fem representanter. 

Valberedningen består 2024/25 av Anders Rosenqvist, Christian Olofson, Alf Johansson, Malkolm 

Mallander och Tobias Nordquist. Samtliga omval för ett år och årsmötet väljer även Anders Rosenqvist 

till ordförande. 

11. Anmälan om förändringar av älgskötselområdets omfattning. 

Området ökar med 270 hektar och omfattar nu 16271 hektar. Inträde av lag i Svenarum och in och 

utträde i Estenstorp.  

12. Fråga om anslutning av nya fastigheter. 

Se ovan. Punkt 11. 

13. Fråga om älgskötselplan. 

Andreas redogjorde för älgskötselplanen. Antal älgar per 1000 hektar enligt inventering är 7,5.  Förslag 

på avskjutning arbetas fram till tilldelningsmötet. 



14. Rekommendation om det antal älgar (vuxna och kalvar) som skall fällas och fördelning av dessa 

mellan de i Äso:t ingående jaktlagen samt fastställande av reservkvot. 

Fastställs på tilldelningsmötet, se även hemsidan. 

15. Regler för älgjakten utöver de i regelverket §9 angivna. 

Ingen förändring jämfört med föregående år.  

16. Praktiskt älgvårdsarbete, Älginventeringar, skadeförebyggande åtgärder. 

Inget genomfört. 

17. Beslut om avgifter för täckande av kostnader för administration och åtgärder enligt punkten 18. 

Styrelsen föreslår att arealavgift på 30 öre per hektar återinförs. Mötet fastställer detta. Sista 

inbetalningsdatum är 30 juni. Var noga med att tydligt skriva lagets namn. Även ersättning till ordf 

diskuteras och styrelsen tar fram förslag.  

18. Inkomna skrivelser 

Inga inkomna 

19 Övriga frågor. 

Diskussion och beslut av att inrapportering av älgobs och avskjutning sker direkt i viltdata portalen. 

Utbildning sker på tilldelningsmötet och styrelsen kallar till detta. Lennart Fransson för in uppgifterna 

på hemsidan. 

Anders Rosenqvist har fångat upp intresse från en person av att fräscha upp vår hemsida och göra den 

mera användarvänlig. Anders återkommer till styrelsen. 

 

20  Mötets avslutande. 

Vid protokollet   Ordf 

 

Henrik Rommedahl  Johannes Eckerström 

 

Justeras 



 

 

Lennart Fransson  Sara Hård af Segerstad 


